

Notulen Vergadering Jongerenraad Westland

17 september 2025, Verdilaan 7 te Naaldwijk, aanvang 19.00

Voorzitter: Rik van den Berg

Opening

19:09

Vaststelling agenda en notulen

Vastgesteld

Mededelingen Dagelijks Bestuur

Talkshow

Wij hebben pas een uitnodiging gekregen voor Jeroen Pauw & de Wit. Dit is tussen 20 en 30 oktober, wij kunnen zelf een datum kiezen en dan aangeven met hoeveel personen we komen. Er wordt een poll in de groep gestuurd.

WNT-web

We zijn al een tijdje bezig met het plannen van een afspraak met het Westland Natuur en Techniek Web. Rik heeft weer een mailtje gekregen met allemaal data en december.

NJR-dag

De NJR heeft 1 november weer de NJR-dag. Hier komen jongeren uit jongerenraden of werk met jongeren verrichten bij elkaar.

Lotte en Emma

Volgende vergadering zijn Lotte Prins en Emma Boullaard er weer bij. Zij zijn beide oud-voorzitter van de Jongerenraad en komen weer een keer meekijken bij ons.

Mededelingen Adviescommissie

Adviesstuk verkeersveiligheid

Dinsdagavond 7 oktober om 19:00 wordt het adviesstuk over verkeersveiligheid ingesproken. Het zou leuk zijn als zoveel mogelijk mensen hierbij kunnen zijn.

Yannick zal dit gaan inspreken die avond. Yannick, Mathyn en Rosemarie zullen de presentatie voor de avond maken.

Adviesstuk over de verkiezingen

Afgelopen tijd is er ook een adviesstuk geschreven over de wensen van jongeren. We hebben daarin een stuk geschreven met de punten die wij belangrijk vinden die partijen meekunnen nemen in hun verkiezingsprogramma.

Misschien kunnen we dit combineren met de Tafeltjesavond en hier in plaats van vooral maatschappelijke focus, een politieke focus te hebben die avond.

Yannick komt met het idee om een debat te voeren met alle politieke lijsttrekkers dat uitgezonden zou kunnen worden op de WOS. Misschien naar de mensen van Bakkie met Bouke, dat zijn mensen die een podcast maken, maar ook opnames maken. Dit zouden we het beste in februari kunnen doen, vlak voor de verkiezingen.

Adviesstuk Tessa

Tessa, een oud lid van de Jongerenraad, heeft haar scriptie over de samenwerking tussen Jongerenraden en gemeentelijke ambtenaren. Zij heeft haar scriptie doorgestuurd, zodat wij dit misschien kunnen gebruiken voor een nieuw adviesstuk.

Mededelingen Organisatiecommissie

Beweegalliantie

We hebben na de uitnodiging van het evenement niks meer vernomen van de beweegalliantie. We gaan kijken of we nog contact met hen kunnen opnemen.

Vitis en cultuurweb

Marjella had Rik een berichtje gestuurd over een pizza-avond, ze wilde meer weten over de jongeren. Rik kon helaas niet, maar had wel gevraagd of zij terugkoppeling wilde geven.

WOS

De radioshow gaat niet door, Rik heeft met iemand gesproken en die heeft laten weten dat het helemaal niet meer doorgaat. Degene die dit met ons zou organiseren had hier geen tijd voor.

Jongerenraadtaxi

Dit idee gaan we nog doorzetten. Alleen Roeland en Ruben zijn gestopt, dus Rosemarie, Chimène en Aline nemen dit over. Rik en Aline hebben een rijbewijs.

Landelijke verkiezingen

Zoals elk jaar willen we weer iets doen met de landelijke verkiezingen. Vorig jaar hebben we een post op insta gezet over de verkiezingen met wat weetjes. Dit jaar willen we weer zoiets doen.

Sociale media

De sociale media worden nu geregeld door Rik, maar het regelen van de sociale media is best een grote taak. Eigenlijk is het regelen van de sociale media echt een taak op zich, omdat het erg veel tijd kost. Omdat het zo veel tijd kost, is het idee er om *chocolade kruidnoten* hier een nieuwe functie van te maken. Deze functie zal niet bij het Dagelijks Bestuur horen, maar er zal wel een vergoeding tegenover staan.

Het gaat om het bijhouden van onder andere de Instagram, TikTok en Facebook. Naast de sociale media, gaat het ook om het bijhouden van de website. Dit wordt momenteel gedaan door Mijke.

De meerderheid is voor het maken van een nieuwe functie, dus deze functie zal beloond worden met een extra vergoeding van 20 euro (exclusief de 10 euro aanwezigheidsvergoeding). Het Dagelijks Bestuur blijft een controlerende functie **houden. De nieuwe functie zal op dezelfde wijze worden gekozen als de leden van het Dagelijks Bestuur.

Avond voor jongeren die 18 jaar worden

We hadden van een aantal organisaties bericht gekregen over het organiseren van een avond voor jongeren die net 18 zijn geworden, of bijna 18 worden. Deze organisaties hadden aan ons gevraagd wat wij denken dat handig is deze avond te bespreken, eigenlijk een beetje de invulling voor de avond.

Reünie

Carin Wortelboer gaat binnenkort met pensioen. Carin heeft de Jongerenraad in principe een beetje opgezet en veel gedaan voor de Raad.

Chimène, Dana, Loïs en Rosemarie zouden hier graag aan mee willen werken.

Overige mededelingen

Vanaf volgend bestuur gaan we weer gelijkstellen. Nu is er een verschil tussen Bestuursleden hoe lang zij er zitten. We willen eigenlijk de aanstelling van 2 jaar een klein beetje aanpassen. De aanstelling zal dan nog steeds 2 jaar gelden, maar na een jaar komt er een evaluatie of je dan nog door wilt met de bestuursfunctie. Hier is over gestemd, en de meerderheid is voor, dus deze regel zal aangepast worden in de statuten.

Bestuurswissel

De bestuurswissel komt er weer aan. De functies die vrijkomen zijn:

- Penningmeester

- AC-Coördinator
- OC-Coördinator

Als iemand deze functie wilt, moet diegene een soort sollicitatie naar de Jongerenraad mail te sturen. Heel het bestuur zal deze dan lezen.

Ook voor de nieuwe functie zal dit gelden. Hier komt dan nog een functiebeschrijving voor. Alle functiebeschrijvingen zullen doorgestuurd worden. De deadline voor de sollicitaties is 12 november.

- Voor de AC-Coördinator is nog niemand die dit graag zou willen doen.
- De OC-Coördinator ziet Rosemarie wel zitten.
- Yannick zou graag Penningmeester worden.
- Chimène en Dana hebben interesse in de sociale media rol.

Klas in de Raad

Klas in de Raad komt er weer aan, maar dit jaar doen we het niet alleen. Nu doen we het in samenwerking met Pro Demos. Er komt het laatste halfuur dan ook een Raadslid, wethouder of een van ons om vragen aan te stellen. Ook kunnen we dan leden werven daar.

Rondvraag

Dana had nog een vraag over de nieuwe functie, of er nog een content groepje bij zou komen of dat het echt helemaal alleen zou moeten. Het is vergelijkbaar met Penningmeester, in principe doe je het alleen, maar als je hulp nodig hebt kun je dat altijd vragen.

Rosemarie vraagt zich af of de “social mediamanager” mee moet naar alle evenementen waar de OC ook naar toe gaat. Maar om naar alle evenementen mee te gaan is bijna onmogelijk, dus het idee is ook dat iedereen content kan aanleveren, maar dat er een iemand is die alles plaatst en eigenlijk daar de regie over heeft.

Finn vraagt zich af waar de Jongerenraad precies voor staat. Oorspronkelijk is de Jongerenraad opgericht om jongeren meer te betrekken bij de politiek. Dit is later uitgegroeid tot ook meer maatschappelijk betrokkenheid. Het is het voor jongeren, door jongeren.

Björn heeft een vraag over de scriptie van Tessa, deze komt onze kant op. Ook heeft hij een vraag over de enquête over jongerenparticipatie en überhaupt jongeren die we eigenlijk kort na de vakantie wilden sturen. We hebben contactpersonen binnen elke school, dus we hoeven alleen nog de enquête te maken en dan te versturen. Een idee is ook dat scholieren die het invullen kunnen dan bijvoorbeeld een cadeaubon winnen.

Mathyn heeft nog een vraag wat betreft de ledenwerving, of het Bestuur nog andere ideeën heeft om nieuwe leden te werven. Er komen ook een hoop evenementen aan waar wij goed leden kunnen werven, maar er blijven sowieso veel leden zitten, dus ledenwerving is niet een prioriteit voor ons.

Aline had een opmerking over Marjella en Jaco. Aline was er zelf bij en zit bij hen in een werkgroep voor het oprichten van een cultuurfestival, en denkt dat het voor ons vooral meer reclamemaken zal worden. Misschien dat Marjella volgende vergadering mee zou willen kijken, dus dan kunnen we het met haar daar over hebben.

Anneke

- Column voor de krant deden eigenlijk Rosemarie en Michaëla, maar Michaëla is in Madrid. Rosemarie wil dat nu wel gaan doen en zal de deadlines krijgen.
- LHBTIQ+ van Dana. Dana heeft haar ideeën gegeven, maar weet niet of met haar ideeën iets is gedaan.
- Klassenbezoek, zou door Tessa en Michaëla gedaan worden. Rondgaan kost voor ons en scholen best veel tijd, dus mocht dat nog gewenst zijn is dit pas voor volgend schooljaar. Enquête jongerenparticipatie voor scholen willen Björn, Aline en Mijke.

Rik

- We hadden een gesprek met Jules Stuijt en daarna ook met Carlieke van Staalduinen over wonen. Zij zou ons verbinden aan een vrouw over de Flora Campus. Zij wilde nog in gesprek met ons, maar we hebben hier nooit meer iets van gehoord. Hier moeten we nog even achteraan.

Sluiting

21:21